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Geachte heer, mevrouw,  
 
De vaste Eerste Kamercommissie voor Economische Zaken heeft kennisgenomen van uw brief 
betreffende het capaciteitstarief. Namens de commissie kan ik u hierover de volgende informa-
tie geven. 
 
Het capaciteitstarief is een tarief dat per 1 januari 2009 wordt berekend voor het transport van 
gas en elektriciteit. De hoogte van het tarief is afhankelijk van de capaciteit van de aansluiting. 
Vóór 1 januari 2009 werd de hoogte van tarief berekend op basis van het verbruik.  
 
De minister van Economische Zaken heeft het capaciteitstarief met een afzonderlijke regeling 
per 1 januari 2009 ingevoerd. Deze regeling is gebaseerd op de Elektriciteitswet 1998. De in-
voering van het tarief is dan ook niet gebaseerd op wetsvoorstellen op het terrein van energie 
die nu bij de Eerste Kamer in behandeling zijn. De Eerste Kamer kan derhalve geen  
invloed uitoefenen op de invoering van het capaciteitstarief.  
 
Namens de commissie wijs ik u wel op het overleg dat de minister van Economische Zaken op 
17 december 2008 met de Tweede Kamer heeft gevoerd. De minister heeft tijdens dit overleg 
aangegeven begrip te hebben voor de situatie van aangeslotenen die op korte termijn substan-
tiële nadelen ondervinden van de invoering van het capaciteitstarief. Zij bekijkt dan ook of het 
mogelijk is een overgangsregeling in te voeren die terug zal werken tot 1 januari 2009. Zodra 
hierover meer informatie beschikbaar is, is deze te vinden op www.consuwijzer.nl. 
 
De commissie betreurt de verwarring die is ontstaan, maar vertrouwt erop u hiermee voldoende 
te hebben geïnformeerd.  
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
De voorzitter van de commissie voor Economische Zaken,  
Prof. Dr. Liesbeth Kneppers-Heynert  
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